The Tianjin Juilliard School
Part-time Pre-College Ear-Training Faculty

Description: The Tianjin Juilliard School (TJS) is the only branch campus of The Juilliard School. Approved by the Ministry of Education in China, TJS welcomed its first class of Pre-College students in Fall 2019 and the first Graduate Studies class in Fall 2020. By equipping its musicians with core educational values and cultivating experiences, TJS and its dedicated world-class faculty intends to take on the challenge of guiding aspiring artists on the path to achieving their full potential not only as musicians, but also as global ambassadors. 

The Tianjin Juilliard School Pre-College offers a comprehensive conservatory music program on Saturdays from September through May for advanced pre-college students ages 8-18. The faculty serves as teachers, role models, and mentors, guiding students as they develop technical proficiency while fostering creativity and intellectual curiosity. The program prepares students who exhibit talent, potential, and ambition to pursue serious music study at the college level. Recognizing the importance of early development and discipline in the music field, the school offers an atmosphere where artistic gifts and technical skills can flourish.

This is a part-time position. Permanent relocation to Tianjin is not necessary, but faculty must be willing to travel to Tianjin on Saturdays. Applicants must be eligible for part-time work in China.
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The work will take place in Tianjin on Saturdays during the academic year (September – May). This position earns an hourly wage.

· Prepare and teach weekly Ear-Training lessons bilingually in English and Mandarin, based on Juilliard New York’s curriculum
· Assess and grade students based on class performance, attitude, assignments, and attendance
· Participate in the annual assessments for new students in June
· Communicate with parents about student learning and performance
· Create syllabus with weekly course content every semester  
· Manage coaching sessions between Pre-College students and Graduate coaches 

Qualifications:
· Advanced degree and/or considerable professional experience 
· Fluency in English is required, fluency in Mandarin is preferred
· Experience teaching advanced students ages 8-18 
· Experience teaching or studying in an American or European music school is preferred
· Openness to Western ideas about music education is essential
· Availability on Saturdays from September through May 
· Experience teaching classroom skills courses such as Ear Training and Music Theory

Qualified candidates should submit to pc-office@tianjinjuilliard.edu.cn 
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· A cover letter describing why you are interested in working in the Pre-College and what you can contribute to The Tianjin Juilliard School
· Current C.V. focusing on teaching experience
· Two references (names and contact information)
· Video link(s) of recent classroom/applied teaching and performances
· Qualified applicants will be contacted for an interview and audition

How to apply on-line:

For more information about the position, please click on the following link: Please give online application through the website of the position link. 
https://www.tianjinjuilliard.edu.cn/school/human-resources/job-openings/




天津茱莉亚学院
预科视听练耳教师 （兼职）

天津茱莉亚学院（TJS）是茱莉亚学院第一所海外分院。经中国教育部批准，天津茱莉亚学院在2019学年迎来了第一批大学预科生，并在2020年秋季学期迎来了第一批研究生入学。在天津茱莉亚学院，众多享誉世界的音乐家及教育家，将携手组成世界级水准的常驻教师团队，通过培育与践行核心教育价值观、传授人才培养经验，在此迎候理想远大的音乐学习者，并倾力支持和伴随他们的学习及成长之路。我们所致力培养的不仅是音乐家，更是在各领域成为未来引领者的青年人。

天津茱莉亚学院大学预科在九月至五月的周六为艺术水准出众的8-18岁青少年提供综合性的学院式预科教育，教师们不仅言传身教，尽其所能地为这些少年天才的成长领路护航，更致力于精细打磨学生的演奏技艺，努力培养他们的创造力和好奇心，帮助他们做好进入顶尖音乐学院接受高等教育的准备。天津茱莉亚学院高度重视音乐教育中早期发展及严格规训的重要性，也为此致力于塑造能让学生的艺术天赋与演奏技巧充分发展的学习氛围。

该职位为兼职职位。无需长期居住天津，但教师须确保每周六往返天津以安排教学工作。申请人必须具备在中国从事兼职工作的资格。

工作职责：
工作地点为天津，工作时间为该学年（同年9月至次年5月）的周六。该职位按时薪支付。

· 根据纽约茱莉亚的课程设置，用英语和普通话双语备课和教授每周的视听练耳课程
· 根据学生课上表现、态度、作业和出勤情况对学生进行评估和评分
· 与学生家长就学生的学习和表现情况进行沟通
· 创建学期课程大纲及每周教学内容
· 管理预科学生及研究生辅导的学习安排


任职资格：
· 相关专业高等学位和/或专业经验 
· 英文要求沟通流利，掌握普通话者优先
· 具备教授8-18岁学生相关经验
· 拥有在美国或欧洲音乐院校教学或学习经历者优先
· 对西方音乐教学理念持开放态度
· 同年9月至次年5月的每周六可来天津开展教学工作
· 有视唱练耳和音乐理论等课程课堂授课经验


符合资格的应聘者需提供以下材料：
· 求职信一封，描述您有意愿在天津茱莉亚学院预科部工作的原因，及可为天津茱莉亚学院所做贡献
· 最新个人履历：可重点介绍教学和表演相关经验
· 2位推荐者（包括姓名和联系方式）
· 近期教学或表演相关视频链接
· 符合条件应聘者将被安排面试和试听


线上申请：
请登录天津茱莉亚学院官网，浏览该职位信息。并通过官网职位链接线上投递，应聘职位。
https://www.tianjinjuilliard.edu.cn/school/human-resources/job-openings/

